



Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 797

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

United Nations • Nations Unies
New York, 1974

***Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations***

VOLUME 797

1971

I. Nos. 11345-11367

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 21 September 1971 to 22 October 1971*

	<i>Page</i>
No. 11345. United States of America and Mexico:	
Exchange of notes constituting an agreement relating to the importation into the United States, for consumption, of meat, during the calendar year 1971. Signed at Mexico City and Tlatelolco on 15 April 1971	3
No. 11346. United States of America and Botswana:	
Exchange of notes constituting an agreement relating to the Peace Corps. Gabo- rone, 14 May 1971	13
No. 11347. United States of America and Uruguay:	
Exchange of notes constituting an agreement for the reciprocal granting of authorization to permit amateur radio operators of either country to operate their stations in the other country. Montevideo, 28 May 1971	23
No. 11348. United States of America and Republic of China:	
Exchange of notes constituting an agreement regarding the extensions of the loans of the naval vessels ex-USS <i>Pecatonica</i> (AOG-57) and ex-USS <i>Whitemarsh</i> (LSD-8). Taipei, 17 May and 16 June 1971	31
No. 11349. United States of America and Greece:	
Exchange of notes constituting an agreement concerning trade in cotton textiles (with annex). Athens, 21 and 22 June 1971	41
No. 11350. United States of America and Colombia:	
Exchange of notes constituting an agreement concerning trade in cotton textiles (with annex). Bogotá, 25 June 1971	59
No. 11351. Bahrain:	
Declaration of acceptance of the obligations contained in the Charter of the United Nations. Bahrain, 15 August 1971	77

***Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 797

1971

I. N^{os} 11345-11367

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 21 septembre 1971 au 22 octobre 1971*

	<i>Pages</i>
N° 11345. États-Unis d'Amérique et Mexique:	
Échange de notes constituant un accord relatif à l'importation aux États-Unis, durant l'année civile 1971, de viande destinée à la consommation. Signé à Mexico et à Tlatelolco le 15 avril 1971	3
N° 11346. États-Unis d'Amérique et Botswana:	
Échange de notes constituant un accord relatif au Peace Corps. Gaberones, 14 mai 1971	13
N° 11347. États-Unis d'Amérique et Uruguay:	
Échange de notes constituant un accord relatif à l'octroi, par réciprocité, d'autorisations permettant aux opérateurs radio amateurs brevetés de chacun des deux pays d'exploiter leurs stations dans l'autre pays. Montevideo, 28 mai 1971	23
N° 11348. États-Unis d'Amérique et République de Chine:	
Échange de notes constituant un accord relatif à la prorogation du prêt des unités navales ex-USS <i>Pecatonica</i> (AOG-57) et ex-USS <i>Whitemarsh</i> (LSD-8). Taïpeh, 17 mai et 16 juin 1971	31
N° 11349. États-Unis d'Amérique et Grèce:	
Échange de notes constituant un accord relatif au commerce des textiles de coton (avec annexe). Athènes, 21 et 22 juin 1971	41
N° 11350. États-Unis d'Amérique et Colombie:	
Échange de notes constituant un accord relatif au commerce des textiles de coton (avec annexe). Bogotá, 25 juin 1971	59
N° 11351. Bahreïn:	
Déclaration d'acceptation des obligations contenues dans la Charte des Nations Unies. Bahreïn, 15 août 1971	77

	<i>Page</i>
No. 11352. Qatar:	
Declaration of acceptance of the obligations contained in the Charter of the United Nations. 4 September 1971	81
No. 11353. United Nations Children's Fund and Finland:	
Agreement relating to co-operation in assisting developing nations in programmes benefiting children and adolescents. Signed at New York on 20 and 21 September 1971	85
No. 11354. Multilateral:	
Agreement for the establishment of a Commission for controlling the desert locust in North-West Africa. Approved by the Council of the Food and Agriculture Organization of the United Nations at its fifty-fifth session. Rome, 1 December 1970	97
No. 11355. Belgium and Democratic Republic of the Congo:	
Convention concerning the social security of merchant seamen. Signed at Brussels on 3 May 1968	135
No. 11356. Deumark and Nigeria:	
Agreement on a Danish Government loan to Nigeria (with annexes and exchange of letters). Signed at Lagos on 29 March 1971	165
No. 11357. Deumark and Indonesia:	
Agreement for air services between their respective territories (with annex and exchange of letters). Signed at Copenhagen on 23 June 1971	183
No. 11358. Deumark and Thailand:	
Agreement on a Danish Government loan to Thailand (with annexes and exchange of letters). Signed at Bangkok on 2 August 1971	207
No. 11359. Oman:	
Declaration of acceptance of the obligations contained in the Charter of the United Nations. Muscat, 24 May 1971	225
No. 11360. United Nations Children's Fund and Qatar:	
Agreement concerning the activities of UNICEF in Qatar. Signed at Beirut on 21 September 1971 and at Doha on 9 October 1971	229
No. 11361. United States of America and Greece:	
Protocol relating to compensatory tariff concessions made by Greece to the United States of America under the General Agreement on Tariffs and Trade (with report and exchange of letters). Signed at Athens on 31 May 1971	241
No. 11362. United States of America and Mexico:	
Exchange of notes constituting an agreement concerning trade in cotton textiles (with annex and related notes). Washington, 29 June 1971	269

N° 11352. Qatar:

Déclaration d'acceptation des obligations contenues dans la Charte des Nations Unies. 4 septembre 1971 81

N° 11353. Fonds des Nations Unies pour l'enfance et Finlande:

Accord de coopération aux fins d'assistance aux nations en voie de développement pour l'exécution de programmes devant bénéficier aux enfants et aux adolescents. Signé à New York les 20 et 21 septembre 1971 85

N° 11354. Multilatéral:

Accord portant création d'une commission de lutte contre le criquet pèlerin en Afrique du Nord-Ouest. Approuvé par le Conseil de l'Organisation des Nations Unies pour l'alimentation et l'agriculture à sa cinquante-cinquième session. Rome, 1^{er} décembre 1970 97

N° 11355. Belgique et République démocratique du Congo:

Convention concernant la sécurité sociale des marins de la marine marchande. Signée à Bruxelles le 3 mai 1968 135

N° 11356. Danemark et Nigéria:

Accord relatif à un prêt du Gouvernement danois au Nigéria (avec annexes et échange de lettres). Signé à Lagos le 29 mars 1971 165

N° 11357. Danemark et Indonésie:

Accord relatif aux services aériens entre leurs territoires (avec annexe et échange de lettres). Signé à Copenhague le 23 juin 1971 183

N° 11358. Danemark et Thaïlande:

Accord relatif à un prêt du Gouvernement danois à la Thaïlande (avec annexes et échange de lettres). Signé à Bangkok le 2 août 1971 207

N° 11359. Oman:

Déclaration d'acceptation des obligations contenues dans la Charte des Nations Unies. Mascate, 24 mai 1971 225

N° 11360. Fonds des Nations Unies pour l'enfance et Qatar:

Accord concernant les activités du FISE au Qatar. Signé à Beyrouth le 21 septembre 1971 et à Doha le 9 octobre 1971 229

N° 11361. États-Unis d'Amérique et Grèce:

Protocole relatif à des concessions tarifaires compensatoires accordées par la Grèce aux États-Unis d'Amérique en vertu de l'Accord général sur les tarifs douaniers et le commerce (avec rapport et échange de lettres). Signé à Athènes le 31 mai 1971 241

N° 11362. États-Unis d'Amérique et Mexique:

Échange de notes constituant un accord relatif au commerce des textiles de coton (avec annexe et notes connexes). Washington, 29 juin 1971 269